
Protokół nr 2 z zebrania Rady Rodziców w dniu 06.10.2016 , godz. 18.30 

1. Powitanie zebranych i sporządzenie listy obecności. 

2. Sprawdzenie przez przewodniczącą czy przesyłane informacje mailowe dochodzą do 

wszystkich członków Rady Rodziców. 

3. Dyskusja na temat publikacji protokołów z zebrań Rady – ustalono, że publikowane będą na 

stronie internetowej szkoły oraz protokół z ostatniego zebrania wywieszany będzie również w 

gablocie w holu szkoły oraz przekazany do pokoju nauczycielskiego. 

4. Zatwierdzenie protokołu z poprzedniego spotkania Rady Rodziców. 

5. Dyskusja na temat następujących kwestii: 

- brakujący wyższe stoły i krzesła dla dzieci, brakujące szafki w holu, 

- brak szczegółowego harmonogramu zajęć dodatkowych i wyrównawczych  organizowanych przez 

nauczycieli, 

- hałas i skargi na temat prowadzenia świetlicy dzieci młodszych (także zerówek), czy są jakieś 

plany wydzielenia cichego kącika do odrabiania lekcji, czy pojawi się w świetlicy jakaś kotara 

wydzielająca taki kącik, czy Panie mogą ciekawie organizować czas przebywającym tam dzieciom? 

- dalsze problemy odnośnie zbyt małej ilości czasu przeznaczonego na przerwę obiadową dla dzieci 

z klas 4-6, nadal dzieci się skarżą że brakuje czasu na zjedzenie obiadu (szczególnie że od tego roku 

muszą jeszcze po każdej lekcji spakować plecak i odnieść go pod inną salę lekcyjną), czy nie 

można zorganizować obiadów dla klas 4-6 na dwóch przerwach? jak inaczej rozwiązać ten 

problem? 

- jakie działania zostały podjęte w związku z boiskiem do piłki nożnej które z uwagi na złe 

wykonanie w tej chwili jest w ogóle nie użytkowane? 

- biblioteka szkolna wielokrotnie zamknięta tak, że dzieci mają trudności z wypożyczaniem 

książek, 

Powyższe wnioski Rada Rodziców podjęła przekazać pisemnie Dyrekcji. 

6. Skarbnik Rady Rodziców przedstawił sprawozdanie finansowe – na obecną chwilę Rada 

Rodziców dysponuje kwotą około 4 tyś złotych. Dyskusja na temat dalszych wpłat na RR i zbiórki 

pieniędzy oraz ich wydatkowania w bieżącym roku. 

7. Odbyła się rozmowa na temat dofinansowania szkolnych konkursów. Ustalono, że do końca 

października nauczyciele mają przesyłać wnioski o dofinansowanie dotyczące bieżącego semestru, 



na kolejnym zebraniu wnioski zostaną rozpatrzone i podjęta będzie decyzja o kwocie 

dofinansowania i wyborze konkursów.  

8. Przewodnicząca Rady przedstawiła ofertę fotograficzną firmy MAWI – ustalono, że 

przedstawiciele Rady na kolejnych wywiadówkach zapytają rodziców czy są tą ofertą 

zainteresowani. 

9. Odbyła się dyskusja na temat rozdawania dzieciom w klasach ulotek z propozycjami firm 

komercyjnych. Przegłosowano, że nie ma na to zgody Rady, ulotki mogą być przekazywane tylko 

rodzicom w dniu zebrań rodziców i w holu szkoły. 

10. Dyskusja na temat zajęć proponowanych przez filharmonię oraz teatr (ofertę złożył Teatr 

Krokodyl). Rada Rodziców popiera tego rodzaju zajęcia w naszej szkole. 

11. Przedstawiono sprawozdanie z wydatkowania pieniędzy zebranych podczas festynu szkolnego 

na tzw. kąciki kreatywne w szkole. Zakupione zostały naklejki na podłogę, gry ścienne (trzy w holu 

obok szatni, jedna w świetlicy dzieci starszych), piekarniki do wypieków z masy solnej i ceramiki, 

gitara, sztalugi do sali plastycznej. Przegłosowane zostało wydanie pozostałych 600 zł na jeszcze 

jedną naklejkę podłogową (naklejki okazały się hitem wśród dzieci, starsi chętnie korzystają z nich 

na przerwach, młodsze klasy w czasie zajęć wf'u które odbywają się na korytarzu). 

12. Powstał pomysł stworzenia na korytarzu na pierwszym piętrze kącika czytelniczego. Szkoła 

przekaże na ten cel regały, Rada Rodziców postara się zorganizować resztę potrzebnych rzeczy. 

Zorganizowana zostanie zbiórka książek i płyt z audiobookami. Szkoła przekazała świetlicy dzieci 

starszych odtwarzacz CD, brakuje słuchawek oraz wygodnych miejsc do siedzenia. Odbyła się 

dyskusja na temat  sfinansowania brakujących sprzętów. RR zwróci się z zapytaniem do rodziców o 

wsparcie powyższej akcji.  

13. Pola nadziei – sprawozdanie z przeprowadzenia akcji (fotorelacja na stronie szkoły). Firma 

która sponsorowała całą akcję przekazała na rzecz szkoły nieodpłatnie narzędzia ogrodnicze - koszt 

zakupu sprzętu 997 zł (grabie, motyki, łopaty) oraz agrowłókninę do zabezpieczenia rabaty przed 

mrozem. RR przekazuje szkole dalszą opiekę nad powstałym ogródkiem. Klasy we własnym 

zakresie mogą zajęć się ozdobieniem tabliczek klasowych przy swoich grządkach. Pozostała 

niezagospodarowana część została przekazana do dyspozycji nauczycielom prowadzącym szkolny 

ogródek matematyczno-przyrodniczy. Fundacja, która jest prowodyrem całej akcji przekazała 

zaproszenia dla zaangażowanych rodziców na koncert charytatywny. Przekazane zostały również 

podziękowania dla Rady Rodziców od Fundacji - jesteśmy jedną z dwóch szkół w Polsce, które 



zaangażowały się w akcję w tak dużym zakresie i z tak dużym zaangażowaniem rodziców. 

14. Odbyła się dyskusja na temat zabezpieczenia drogi wzdłuż budowy kolejnego skrzydła szkoły 

(brakuje chodnika, dzieci nie mogą bezpiecznie przejeżdżać rowerami, na poboczu jest duże błoto). 

Jeden z rodziców przekazał informację od kierownika budowy o złej współpracy z gminą w tym 

zakresie. Postanowiono napisać pismo do gminy z prośbą o rozwiązanie tej niebezpiecznej dla 

dzieci sytuacji. 

15. Rozmowa na temat wykorzystywania szkolnego radiowęzła oraz współdziałania z szkolnym 

Samorządem Uczniowskim. 

16. Omówiono zbliżający się kiermasz świąteczny. 

17. Zakończenie spotkania, termin kolejnego: 03.11.2016 18.30 

Protokołowała: 

Monika Donder


